
Amendment #1 to 
Procurement of immunobiological medicines 

 
Reference: ITB 105-2018-UNDP-UKR 

Dear Bidder, 
 
Please be aware on the following amendments to the ITB 105-2018-UNDP-UKR document regarding 
(marked in red): 
1. The deadline for submission has been extended until October 01, 2018 10:00 AM (Kyiv time).  

2. Bid Opening conference will be held on October 01, 2018 at 3:00 PM (Kyiv time).  

3. If Bidder has already issued Bid Security, there is no need to prolongate it due to the tender  

4. Delivery timeframes:  Timely delivery of medicines to Ukraine is critical therefore we encourage 

corresponding to delivery schedule. 100% quantities must be delivered within 5 months after the 

issuance of POs. The bids with later delivery dates will be disqualified. 

 
 
 

 
ИЗМЕНЕНИЯ №1 к документу 

Закупка иммунобиологических медикаментов 
 
 

ССЫЛКА: ПУТ 105-2018-UNDP-UKR 
 
 

Уважаемый участник, обратите внимание, что в документ ПУТ 105-2018-UNDP-UKR были внесены 
следующие изменения: 
 
1. Окончательный срок подачи заявок продлен до 01 октября 2018 года, 10:00 (по Киеву).  

2. Процесс публичного открытия заявок будет проводится 01 октября 2018 года, 15:00 (по Киеву).  

3. Если Участник торгов уже выпустил банковскую гарантию заявки, нет необходимости 

продлевать ее в связи с продлением тендера. 

4. СРОКИ ПОСТАВКИ 

Срочная поставка лекарственных средств в Украину крайне важна, в связи с этим мы призываем 
уложиться в кратчайшие периоды доставки. 100% от общего объема должны быть доставлены в 
течение максимум 5 месяцев с даты выпуска контракта. Заявки с большим сроком поставки будут 
автоматически дисквалифицированы. 

 

 
 


